
林山

1988年出生于广东深圳，现生活工作于深圳。

2012年本科毕业于中国美术学院壁画系，2015年毕业于意大利威尼斯美术学院油画系

Atelier F。

展览经历(部分):
个展:
2019/11—2020/1 林山: 夜航, 谷仓当代艺术空间, 深圳, 中国

2018/5—2018/6 林山: 客厅, 香格纳画廊M50空间, 上海, 中国

群展:
2021/05—2021/07 千奇万象, 万象城 (现代传播Modern Art合办), 深圳, 中国

2020/12—2021/03 城市基因, 王府中环 (HdM画廊合办), 北京, 中国

2020/06—2020/07 青年力量, 广东美术馆, 广州, 中国

2019/12—2020/2 二线插花— 深圳当代艺术 2019, 蜂巢当代艺术中心, 深圳, 中国

2019/09—2019/10 要有光—淘谷秋日合集, 淘谷公园, 南京, 中国

2018/7—2018/8 临时现场, 美成空间, 深圳, 中国

2018/5—2018/7 低复线叙事— 一种进行中的区域跟踪, 21空间美术馆, 东莞, 中国

2017/10—2017/11 深圳当代艺术双年展-城市(是)美术馆, 深圳 OCT—LOFT, 深圳, 中国

2017/3—2017/3 Wiosna.春, 33空间, 深圳, 中国

2017/8—2017/8 透镜-2017中国当代艺术展, 深圳美术馆, 深圳, 中国

2015/3—2015/4 Geometrie Del Potere, A+A画廊, 威尼斯, 意大利

2014/6—2014/6 威尼斯艺术之夜, 威尼斯美术学院, 威尼斯, 意大利

艺术家驻留:
2022 Villa Lena 基金会, 帕拉亚 (比萨), 意大利

Lin Shan
Born in 1988, lives and works in Shenzhen, China.

She graduated from the China Academy of Art majoring in Fresco in 2012, and apprenticed with
Carlo Di Raco for her master degree from the Venice Academy of Fine Arts in Painting in 2015.
Lin Shan’s works are concerned with prying into the realm of personal aspirations, interweaving
characters and sceneries, while allowing subtle emotions to retreat into the darkness. The
representations in the work are derived from the formation of “human” subject’s desire and
imagination. The artist cleverly employs the homogeneity of various forms of combinations to
induce spiritual stimulation and empathy.

Selected Exhibitions
Solo
2019/11-2020/1 LinShan: Night Voyage, The Barn Contemporary Art Space, Shenzhen, China
2018/5-2018/6 LinShan: Living Room, ShanghART M50, Shanghai, China



Group
2021/05—2021/07 Thousand Mirages, The Mixc ( (in collaboration with Modern Art), Shenzhen,
China
2020/12—2021/03 City DNA, Beijing WF Central (in collaboration with HdM Gallery), Beijing,
China
2020/06—2020/07 Exhibition of Young Power, Guangdong Museum of Art, Guangzhou, China
2019/12—2020/02 Freeland Around The Second Line, Hive Center for Contemporary Art,
Shenzhen, China
2019/09—2019/10 Let there be Light—TOKU Gallery Autumn Group Exhibition, TOKU Gallery,
Nanjing, China
2018/07—2018/08 Temporary Scene, Meicheng Gallery, Shenzhen, China
2018/05—2018/07 The Low Bifurcated Narrative —AMarching Regional Investigation, 21 Space
Art Museum, Dongguan, China
2017/10—2017/11 The 2nd Shenzhen Biennale of Contemporary Art—City as Museum,
OCT—LOFT, Shenzhen, China
2017/08—2017/08 Simulacrum Living 2017 Chinese Contemporary Art Exhibition, Shenzhen Art
Museum, Shenzhen, China
2017/03—2017/03 WIOSNA, 33space, Shenzhen, China
2015/03—2015/04 Geometrie di Potere, Galleria A+A, Venice, Italy
2014/06—2014/06 Venezia Art Night, Accademia di Belle Arti di Venezia, Venice, Italy

Artist Residencies
2022 Villa Lena Foundation, Palaia (Pisa), Italy (forthcoming)


